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Láska

Lásku každý prožívá a vnímá jinak, proto nedokážu přesně říct, co to láska je. Pocit radosti, štěstí, 
chtíče, touhy. Jako mladší jsem si nalhávala, že láska vždy skončí dobře a nemůžu přeci být smutná, 
když jsem zamilovaná. Jenže není vše jen růžové. Postupem času, když už jsem byla starší, mi začalo 
docházet, že i v romantických vztazích se často objevují výzvy a překážky, kterým musí pár čelit. Tyto 
výzvy buď vztah posílí, nebo naopak oslabí. Proto je důležitá trpělivost a sebeúcta. Protože láska 
nefunguje, když se snaží jenom jeden. 

K lásce patří i bolest. Rozchody nebo nepochopení, díky kterým se můžeme ponaučit, abychom 
neopakovali ty stejné chyby dokola. Člověk nejenže takhle poznává více svého partnera, ale nějakým 
způsobem i sám sebe. Někteří lidé jsou schopni dojít dost daleko za hranici své komfortní zóny, jen 
aby udělali tomu druhému radost. 

Kvůli lásce musíte sem tam i něco obětovat, například váš volný čas, a celkově se naučit, jak být 
s někým ve vztahu. Láska v dnešní době je za mě zcela jiná, než jakou ji znají naši rodiče. Žijeme 
v době moderních technologií a vše je takové urychlené.

Líbilo by se mi prožívat lásku takovou, jako ji prožívali mí rodiče. Je hezké, jak si psali dopisy, když 
byl táta na vojně. Máma je má schované u sebe ve skříni, a když mi je dávala nedávno přečíst, divila 
jsem se, jak si dokázali vyjádřiti vzájemnou lásku a tuhle překážku odloučení zvládli. V dnešní době je 
to jen o tom někomu napsat buď zprávu, nebo si založit online seznamku a hned si můžete s někým 
domluvit schůzku. Kdysi jste museli za člověkem dojít, promluvit si s ním a domluvit se s ním z očí 
do očí. 

Celkově mi přijde, že lidi, kteří vyrůstali ve stejné době jako moji rodiče, byli o hodně šťastnější než 
dnešní generace. Jako bychom byli neustále monitorováni a více připoutáváni k telefonům a ostatním 
technologiím. Neumíme si tak užívat života. A tím mnoho lidí neumí navazovat sociální kontakty. 

Lidé, kteří jsou na sociálních sítích, se často setkávají s představami o krásných mužích a ženách, kteří 
v reálném životě nemusí vypadat tak „krásně“. Tato nereálná norma krásy může u někoho snížit 
sebevědomí, zvýšit strach z odmítnutí a přivést myšlenky, že nikdy nebudou tak „neodolatelní“ jako 
oni. Kvůli tomu se pak bojí oslovit někoho, o koho mají zájem. Proto hodně lidí v dnešní době své city 
skrývá, jelikož mají strach.

Lásku ale nemusíte chovat jen k člověku. Ale bohužel…také i k různým návykovým látkám, například 
drogám či alkoholu. Láska, která vás táhne ke dnu, a postupem času zjistíte, že se láska proměnila 
v závislost a začne vás to zabíjet. Co škodí, to likviduje… 

Je to tak i u vztahů. Milovat je jedna věc, ale být na někom závislý a chtít někoho tak moc jen pro 
sebe, že to v tom druhém bude vyvolávat až strach, je věc druhá. S tím související žárlivost není 

 



„úplně“ špatná vlastnost, avšak když jí je moc a překračuje to určité hranice, měli bychom změnit 
především svá „nastavení“… 

Přečetla jsem mnoho romantických knížek a viděla různé filmy či seriály o lásce. Je to velmi pěkné, 
když vidíme, že vše dopadlo šťastně a láska zvítězila nad zlem a nenávistí, jenže v reálném životě je to 
mnohdy úplně jiné. Chtěla bych také prožít svou pohádku, kdy zapomenu na realitu a budu očarována 
kouzlem lásky…ještě jsem tenhle pocit nezažila. Ale z toho, co jsem pochytila, jak od mých blízkých, 
tak od různých autorů, jsem usoudila, že je to ten nejkrásnější životní pocit. Snad si každý najdeme, 
jak se říká, tu svou spřízněnou duši. 

Každý si zaslouží milovat. Láska nezná hranice a měli bychom hledat v ostatních to dobré, ať už je 
jakýkoli. Chytnou ho-ji „za duši“…Člověk smrtelný je. Láska. Tento cit však dokáže překonat i 
hranici nesmrtelnosti…neumírá, přetrvává…Je očekávaná. Těším se….

 


